
Bestyrelsesmøde i Jyderups Fremtid  Den 29. august 2022           
kl. 18.30 

    

 

Deltagere: Claus-Jørgen, Niels, Lars, Anja, Michael, Leise og Steffen 

    

Dagsorden Referat Beslutning 

 

Godkendelse af dagsorden og 

referat 

 Godkendt 

 

Økonomi og medlemmer Årsregnskab bogført til 31. juli. 2022. Regnskabet 

blev gennemgået på mødet.  

 

Der er 17 ks, Jyderups Jul og 2 små tønder i 

overskud. 

 

Der er disponeret 55.000 kr. til projekter. 

 

Lokalforum har fortsat sine midler stående hos 

Jyderups Fremtid. 

 

Der er kommet 1 nyt medlem siden sidste møde. 

Der 60 debitorer.  

 

 

Indkomne ansøgninger 

- Tilbagemelding om støttede 

projekter (legepladser i hhv. 

Elmegården og PIP.kvarteret 

v/formanden 

 

Projektejerne har været glade for tilsagn om støtte 

fra Jyderups Fremtid. Projektejerne skal søge 

yderligere midler for at realisere projekterne.  

 

 

Ingen nye indkomne ansøgninger. 

 

 

 



 

Status på arrangement Jyderups Jul Der er bestilt 260 ks. og 15 fustager. Der leveres 

ultimo 42 eller primo 43. Der er JJ-dag fredag den 

28. oktober.  

 

Skarridsøsalen er booket fra kl. 17-01.  

 

Forrmanden forhører sig om fadølsanlæg. 

 

Anja spørger Kenneth Vester om musik.   

 

Steffen tager polo´er med til næste møde. 

 

JJ-dag detailplanlægges på næste møde 

  

 

Status på nyt Lokalforum? Behandlet under Økonomi  

 

Deltagelse i byfesten v/Anja?  Bestyrelsen besluttede, at Jyderups Fremtid ikke er 

repræsenteret. 

 

Eventuelt 

- 1000 boliger i Jyderup¨ 

 

- E-Sport lukker ned 

 

 

 

Punktet blev drøftet. 

 

Jyderups Fremtid ejer ca. 10 skærme, som skal 

leveres tilbage. 

 

 

 

Bestyrelsen besluttede, at skærmene skal doneres til 

ungdommen i Jyderup. Anja aftaler med Flemming, 

hvordan skærmene kan leveres og til hvem. 

 

Næste møde Mandag den 26. september kl. 19.00 i Jyderup Hallen 

 


